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Referat skolebestyrelsesmøde 

  

Tirsdag den 14. juni 2022 kl. 17.00 – 19.30 

Fjordskolen, Åbjerg 8b, 6340 Kruså  

 

Deltagere del 1 kl. 17.00 – 18.00: 

 Mette Larsen 

 Gitte Jepsen 

 Inge Ryborg Lund 

 Tanja Larsen 

 Lis Johansen 

 Majbritt Susgaard 

Jørgensen 

 Karina Nikolajsen  

 Betina 

Volquartzen 

 Jens Boddum

 

Afbud: 

 Helle Cornett 

 

Del 1kl. 17.00 – 18.00 den nuværende bestyrelse 

1. Velkommen  

Velkommen ved Mette 

 

 

2. Budgetopfølgning 

Jens gennemgår budgettet. Forbrugsprocenten ligger 

rigtigt fint på de fleste poster. Inventarkontoen vil muligvis 

blive overskredet en del, da der kommer mange nye elever 

i næste skoleår. 

Fjernvarme påbegyndes i uge 32.  

 

bilag 

3. Høring vedr. befordring 

Lis, Mette og Jens har formuleret et høringssvar, som 

præsenteres – se bilag.  

Høringssvar godkendt 

bilag 

 

4. Orientering 

1. Bestyrelsesformand  

 Der henstilles til at stillingsopslag skal til 

bestyrelsen med det samme, så bestyrelsen kan 

deltage med bedre tid i processen. Gitte deltager 

ved sosu-ansættelser. Mette deltager ved lærer-

samtaler.  

2. MED-udvalg 

Skoleårets planlægning fylder det meste. Fælles 

traditioner er under udarbejdelse og vil blive 

præsenteret for skolebestyrelsen i kommende 

skoleår. Der arbejdes med politikker for mobning og 

registrering ved udadreagerende adfærd/nærved-

ulykker.  

3. Øvrige medlemmer 

 

4. Skolens ledelse    

 

 

Fjordskolen 
Åbjerg 8B 
6340 Kruså 
 
7376 6733 
fjordskolen@aabenraa.dk 
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Jens orienterer om genhusning. Der er udarbejdet 

en rapport, som er udarbejdet af et udvalg på 

skolen.   

Det anbefales, at de 6 klasselokaler i parterre 

genhuses – klasserne ovenpå forbliver i deres 

klasser. Renovering i kældrene kan også foregå 

medens eleverne er på skolen med de gener, som 

der må følge med. Jens gennemgår rapporten, som 

vedhæftes referatet. 

 

Sommerferieplanen er ude. Nogle pædagoger og 

medhjælper fra A vil skulle arbejde på henholdsvis 

B og E i ferien.   

 
 

Pause med spisning kl. 18.00 – 18.30 her inviteres de nyvalgte 

skolebestyrelsesmedlemmer og suppleanter med. 

Del 2 kl 18.30 – 19.30 ny og gammel skolebestyrelse samt suppleanter 

Deltagere del 2: 

 Mette Larsen 

 Tanja Larsen 

 Gitte Jepsen 

 Signe Jacobsen 

 Inge Ryborg Lund 

 Lis Johansen 

 Lene Schmidt Bonde 

 Frida Skødt 

 Karina Nikolajsen 

 Majbritt Susgaard 

Jørgensen 

 Betina 

Volquartzen 

 Jens Boddum 

Afbud: 

 Kristine Roost Johnsen 

 Svetoslava Ruseva Ruseva 

 Lene Schmidt Bonde 

1. Velkommen 

Mette byder velkommen til ansatte (Pernille, Jannie og 

Magnus) og til nye bestyrelsesmedlemmer/suppleanter. 

(Frida og Signe).  

 

 

 

2. Mødekalender for det kommende år 

Jens gennemgår forslag til mødekalender til næste skoleår. 

Jens foreslår tirsdage og torsdage næste år igen – der 

sendes nyt forslag ud til bestyrelsen. Første møde 

forventes d. 16. august, hvor det nye forslag til 

mødekalender præsenteres.  

 

bilag 

3. Tilbagemelding fra medarbejdere der har været på 

lejrskole.  

Der opfordres til et princip for lejrskole. Den klasse der har 

været afsted i år præsentere deres oplevelser: Slideshow 

kan vedhæftes referat. Der skal til næste skoleår 

udarbejdes et princip for lejrskole.  
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Dette i forhold til, at en ny bestyrelse skal arbejde 

med et princip for lejrskoler. 

 

4. Orientering om suppleanters rolle og opgave i 

skolebestyrelsesarbejdet  

Jens orientere om suppleantrollen. Suppleanten bliver 

indkaldt, når et skolebestyrelsesmedlem har forfald over 

en længere periode.  

 

 

6. Evt. 

Jens takker Mette for hendes tid som 

skolebestyrelsesformand. Tak for et rigtig godt 

samarbejde.  

Mette: Mette takker for god ro og orden og stor ros til 

klassen, som har været på lejrskole. Tak for godt 

samarbejde og opfordring til at abonner på referater fra 

udvalgsmøderne.   

 

 


